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Místo jednání: Praha  Datum: 21.3. 2014 

Zapsala: Valentová Pořadové číslo: 17 

Distribuční list: Bloudek, Resch, Berndt, Kurowski, Šťastný, Zozulák, revizní komise, sekretariát 

Seznam účastníků:  

VV – Bloudek, Resch, Berndt, Kurowski, Zozulák; omluven J. Šťastný 

Revizní komise – Kalivoda 

sekretariát – Valentová 

Přílohy:  

Příští jednání: 25.-27.4. 2014, Malá Skála 

Č. Popis Vlastník Termín 

1.  Kontrola plnění úkolů 

Zadané úkoly byly splněny vyjma následujících: 

1. jednání s OVK Lužické a Jizerské hory o pravidlech lezení pro 
Jizerské hory 

2. řešení personální situace v komisi mládeže 

3. řízení odborných komisí.  

Částečně byl splněn úkol Postavení oddílů ČHS, který pokračuje.  

Z časových důvodů byly na příští jednání odloženy tyto úkoly: 
pozvání nového předsedy komise nesoutěžního lezení, členství 
v komisích UIAA ve vazbě na činnost ČHS, evidence a distribuce 
materiálu pro údržbu skal, činnost pracovní skupiny pro závodní 
sport a její závěry.  

1. Berndt 

2. Kurowski 

3. Resch a 
gestoři 

1. příští 
jednání VV 

2. příští 
jednání VV 

3. příští 
jednání VV 

 

2.  Příprava Valné hromady ČHS 
VV připravil detailní program VH a rozhodl, že předsedajícím VH 
bude P. Resch. Dále rozhodl o úpravě návrhu jednacího a volebního 
řádu VH, který bude předložen ke schválení VH.  

Resch VH 

3.  Jmenování předsedy centrální vrcholové komise 

VV jmenoval předsedou CVK Karla Berndta, který ve funkci nahradí 
dosavadního předsedu V. Wolfa odstupujícího k 22.3. 2014. 

- - 

4.  Postavení oddílů v ČHS 

VV vzal na vědomí informaci o horolezeckých oddílech, které jsou 
registrovány jako pobočné spolky ČHS u Městského soudu v Praze. 
VV se bude problematikou dále zabývat, v řešení úkolu bude 
pokračovat B. Valentová ve spolupráci s P. Reschem.  

Valentová, 
spolupráce 
Resch 

termín bude 
upřesněn na 
dalším jednání 
VV 

5.  Řešení personální situace v komisi mládeže 

VV vzal na vědomí informaci A. Kurowského, že se dosud 
nepodařilo najít vhodného kandidáta na funkci předsedy komise; 
úkol pokračuje.  

Kurowski příští jednání 
VV 

6.  Podpora mládežnické reprezentace na MSJ 2014 

VV vzal na vědomí způsob podpory reprezentace mládeže na MSJ 
2014 dojednaný s komisí soutěžního lezení mládeže, který je 
zveřejněn na webu ČHS. 

- - 
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7.  Památník horolezců v Tiských stěnách 

20.3. proběhlo jednání s G. Tschunkem ohledně Památníku 
v Tiských stěnách, kterého se zúčastnil K. Berndt a B. Valentová. 
Bylo dohodnuto, že možnost využití finanční podpory od ČHS bude 
prodloužena za podmínky, že G. Tschunko doloží souhlas místně 
příslušných oddílů s vytvořením památníku; za stejné podmínky 
bude obnovena žádost o povolení vytvoření památníku adresovaná 
Správě CHKO Labské pískovce. Odpovídá K. Berndt, žádost 
SCHKO B. Valentová. 

Berndt 

Valentová 

dle předložení 
požadovaného 
souhlasu 

8.  Horolezecká aréna - Lom Bída 

VV posoudil žádost oddílu HMS o poskytnutí grantu na vytvoření 
podmínek pro horolezectví v horolezecké aréně v lomu Bída 
v Liberci a uložil K. Berndtovi zjistit, zda by se lokalita mohla stát 
lezeckým parkem. Pokud ano, bylo by na ni možno poskytnout 
finanční prostředky CVK určené na interní projekty. Informace bude 
předložena na příští jednání VV.  

Berndt příští jednání 
VV 

9.  Lana z akce adidas Outdoor Prague 

VV rozhodl, že 5 kusů krátkých lan, které byly využity na akci adidas 
Outdoor Prague, bude poskytnuto metodické komisi na využití při 
metodických dnech. Zajistí sekretariát.  

sekretariát neprodleně 

10.  Členství v komisích UIAA ve vztahu k činnosti ČHS 

VV uložil P. Reschovi oslovit členy ČHS, kteří jsou členy komisí 
UIAA, s cílem zjistit více informací o jejich činnosti v UIAA a o 
přínosech pro ČHS. Informace budou předloženy VV do 30.6. 2014. 

Resch do 30.6. 2014 

11.  Komise drytoolingu 

VV přijal rezignaci R. Lienertha na funkci předsedy komise 
drytoolingu, pověřil J. Zozuláka vedením komise a řešením situace.   

Zozulák do příštího 
jednání VV  

(návrh řešení) 

12.  Body pro informaci 

1. B. Valentová informovala o informačních komplikacích, které 
jsou spojeny se vstupem do ČHS v případě osob, které si 
zakoupily kombinované členství ČHS – OEAV. Návrh na řešení 
bude předložen do 30.6. 2014, připraví B. Valentová.   

2. Byla ukončena distribuce Ročenky ČHS 2014, na příští jednání 
VV bude předloženo celkové vyúčtování.   

3. ČHS byl jako spolek nově zaregistrován u Městského soudu 
v Praze.  

1. Valentová 1. do 
30.6.2014 

 
 
Schválil J. Bloudek, 1. místopředseda ČHS, pověřený vykonáváním funkce předsedy ČHS 


